
 

 

Schriftelijke vragen over Jeugd GGZ 

 

Datum:  23 juni 2017 

 

 

De fractie van de VVD Gilze en Rijen is geschrokken van de berichten die de afgelopen week in de 

media zijn gekomen over een gebrek aan plaatsen voor hoogspecialistische Jeugd-GGZ. Het zou 

landelijk gaan om zo’n 20 kinderen/jongeren waarvoor geen zorg geleverd wordt. Daarbij werd ook 

duidelijk dat dit ook in de gemeente Gilze en Rijen speelt. Als gemeente hebben we een zorgplicht: we 

moeten goede zorg leveren voor alle jongeren die dat nodig hebben. Over de invulling die daaraan 

gegeven wordt in Gilze en Rijen, hebben we de volgende vragen: 

 

1. Uit de signalen die de afgelopen periode in de media te horen geweest zijn, valt af te leiden dat in 

Gilze en Rijen als het gaat om de Jeugd-GGZ, er mogelijk onvoldoende invulling wordt gegeven 

aan de zorgplicht die we als gemeente hebben voor alle jeugdigen die hulp nodig hebben. Deelt u 

dit beeld? Zo nee, waarom niet? 

2. Op welke wijze vult de gemeente de zorgplicht die we hebben op basis van de Jeugdwet in? Wat 

doet de gemeente om te zorgen dat alle kinderen de juiste, goede, passende en tijdige zorg 

krijgen die ze nodig hebben? 

3. Wat doet u de gemeente specifiek ten aanzien van de Jeugd-GGZ om te zorgen dat alle kinderen 

de juiste, goede, passende en tijdige zorg krijgen die ze nodig hebben? 

4. Heeft de gemeente inzicht in de wachttijden en wachtlijsten van de diverse zorgaanbieders in de 

jeugdzorg in het algemeen en in de hoogspecialistische zorg op bovenregionaal niveau in het 

bijzonder? Zo nee, waarom niet? En welke rol spelen de Regio Hart van Brabant, de 

bestuurscommissie Jeugd, de gastheergemeente Tilburg en het gemeentelijk sociaal team hierbij? 

5. In een debat over dit onderwerp in de Tweede Kamer van 21 juni 2017 werd de indruk gewekt dat 

slechts door ingrijpen van de staatssecretaris, er contact was tussen de juiste aanbieder en de 

gemeente Gilze en Rijen. Het kan niet zo zijn dat de gemeente pas na een interventie van de 

Rijksoverheid, goede invulling kan geven aan de zorgplicht. Herkent u zich in dat beeld? Zo nee, 

waarom niet? 

6. Had de wethouder al voordat er in de media aandacht besteed  werd aan deze problematiek, 

signalen ontvangen dat de zorgplicht niet goed ingevuld wordt? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke 

acties zijn er vervolgens ondernomen om een goede invulling van de zorgplicht te garanderen? 

 

Wij zien de tijdige beantwoording van deze vragen met belangstelling tegemoet, bij voorkeur voor 

woensdag 12 juli. 

 

Namens de fractie van de VVD Gilze en Rijen, 

David Vermorken 


